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“Het is natuurlijk ook geen hogere wiskunde”
CSVC-trainers Michel Groote en Herrald 
Benjamins verlengen contract

Het tweede elftal van CSVC staat sinds dit seizoen onder leiding van een heus 
trainersduo: Michel Groote en Herrald Benjamins. En ondertussen hebben beide 
trainers hun contract met een seizoen verlengd. ¨Het trainerschap bevalt me goed. 
Het was heel erg aanpassen, maar ondertussen wordt het steeds gemakkelijker¨, 
zegt Michel Groote.

Noodlot
Groote (32) begon het seizoen als speler 
van de hoofdmacht van de oranjehemden. 
In het tweede bekerduel sloeg het noodlot 
toe. Of beter: weer eens toe. ¨Ik scheurde de 
voorste kruisband van mijn knie, iets dat mij 
eerder ook al eens overkomen was. Voor 
mij stond toen meteen vast dat ik stopte als 
voetballer. De hoofdtrainer vroeg me of ik 
er iets voor voelde om assistent-trainer te 
worden en dat leek me wel wat. En toen 
stopte plotseling de trainer van het tweede 
elftal. En voor ik het wist was ik samen met 
Herrald trainer van het tweede elftal.¨

Aanpassen
Van actief voetballer naar trainer. Het was 
even wennen. ´Het was heel erg aanpassen. 
Ik had tot die tijd nooit trainers ambities 
gehad. Voor ik begon had ik nog best wat 
twijfels, veel van mijn vrienden maken 
namelijk onderdeel uit van het tweede 
team. Ik was even bang dat dit zou gaan 
schuren. Gelukkig is dat nooit gebeurd. 
Het gaat prima. Ik voel me steeds meer 
trainer. Wat betreft de oefenstof put ik uit 

mijn eigen ervaring. Verder zoek ik veel 
via internet op om daar mijn eigen sausje 
overheen te gooien. En ach, het is ook 
allemaal geen hogere wiskunde natuurlijk. 
Ik ben overigens heel gelukkig met Herrald 
aan mijn zijde. Dat werkt perfect. Zonder 
hem was ik er waarschijnlijk ook niet aan 
begonnen¨, zegt Groote.

Prima niveau
Ondertussen beginnen ook de ambities bij 
Groote wel te komen. ¨Dan zal ik eerst wel 
mijn trainersdiploma´s moeten halen, want 
die heb ik niet. Of ik ooit hoofdtrainer van 
CSVC zou willen worden? Wie weet. Maar 
dan zou ik wel eerst assistent-trainer bij het 
eerste willen worden. Ik kies dan voor de 
weg der geleidelijkheid¨, zegt Groote, die 
met CSVC 2 uitkomt in de reserve derde 
klasse. ¨Op dit moment is dat voor ons 
een prima niveau. We spelen tegen teams 
met veel ervaring. Mooi voorbeeld is wel 
Staphorst 3. Daarin spelen jongens die 
op divisie niveau hebben gespeeld. Heel 
leerzaam voor mijn ploeg¨, besluit Groote. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Op woensdag 10 april a.s.
Plantjesmarkt op het 
terrein van Lidl in 
Coevorden
Hoelang er een plantjesmarkt op het terrein van 
supermarkt Lidl in Coevorden is gehouden is niet 
bekend bij de persvoorlichting van Lidl Nederland 
GmbH, maar dat het er vele zijn geweest wél. Op 
woensdag 10 april a.s. zet Lidl de bloemetjes weer 
buiten in heel Nederland en ook in Coevorden aan 
het EDS Plein 4 waar men de plantjesmarkt tijdens 
openingsuren kan bezoeken.

Veel minder 
parkeerplaatsen op  
de Markt in Coevorden
De kogel is definitief door de kerk. Het aantal 
parkeerplaatsen op de Markt in Coevorden gaat van 
93 naar 19. Dit is nadrukkelijk tegen het zere been 
van de ondernemers in het centrum van Coevorden. 
Tijdens de raadsvergadering bleken alleen de VVD 
en PPC tegen de voorliggende plannen om het 
aantal parkeerplaatsen drastisch te verminderen. 

► Lees verder op pagina 3.

BBC 2014 Coevorden 
vierde tienjarig bestaan
De politieke partij Belangen Buitengebied (BBC) 
2014 Coevorden vierde op 23 maart jl. het tienjarig 
bestaan in Theater De Deel in Sleen. Op de dag 
kwamen tientallen mensen af: andere politici, 
vrienden, bekenden en onder meer familie. 

► Lees verder op pagina 9.

Raptim start 
obligatieplan voor 
realisatie loods
Stilstand is achteruitgang en om de accommodatie 
nóg beter in orde te krijgen is de voetbalvereniging 
Raptim begonnen met een obligatieplan. Met het 
geld moet een loods op het sportpark gerealiseerd 
worden. 

► Lees verder op pagina 7.
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Heeft uw grijze 
container al een chip?
Vanaf 1 januari 2025 introduceert 
de gemeente Coevorden een tarief 
op restafval
Als inwoner betaalt u vanaf volgend jaar per 
lediging van uw grijze restafvalcontainer. 
Area Reiniging maakt gebruik van chips in de 
containers om het aantal ledigingen te kunnen 
registreren. Vanaf april rijdt Area met een liftstop 
bij het legen van uw grijze restafvalcontainer, om 
in kaart te brengen welke containers nog gechipt 
moeten worden. Moet uw container (opnieuw) 
gechipt worden, dan hangt Area een label aan uw 
container. Uw container wordt gewoon geleegd.

Liftstop
De meeste containers zijn al voorzien van een slimme 
chip. Zo’n chip is iets groter dan een euromunt en 
wordt aan de zijkant van de container geplaatst. 
Problemen zoals een kapotte chip of het ontbreken 
ervan worden pas ontdekt wanneer Area vanaf april 
met liftstop gaat rijden. Is uw container niet (meer) 
gechipt, dan wordt er een label aan uw container 
gehangen. Op dat label staat wat Area gaat doen om 
uw container te chippen en wat u hiervoor moet doen. 
Uw container wordt gewoon geleegd.

Vanaf oktober moet uw container gechipt zijn
Let op! Vanaf oktober is het belangrijk dat uw 
container is gechipt, anders wordt deze niet meer 
geleegd.

Chip gekoppeld aan uw adres
De chip op uw container heeft een uniek nummer dat 
is gekoppeld aan uw adres, niet aan een persoon. Met 
deze gegevens kunnen wij straks het aantal ledigingen 
per huishouden registreren. Dit is belangrijk voor uw 
jaarlijkse belastingafrekening, vanaf 2025. Ook kan 
Area hierdoor efficiëntere routes plannen, waardoor 
CO2-uitstoot wordt geminimaliseerd.

Tarief
Binnenkort volgt meer informatie over het tarief op 
restafval. We nemen u graag mee in wat een tarief op 
restafval precies inhoudt en wat dit voor u betekent. 
Zo bent u straks goed voorbereid.

Kogel door de kerk: drie onbewaakte 
spoorwegovergangen in de gemeente 
Coevorden worden aangepakt
Voor velen zal het een gigantische opluchting zijn; het veiliger maken of verwijderen 
van onbewaakte spoorwegovergangen in de gemeente Coevorden. Hiervan zijn er 
drie, namelijk aan de Spoorbaan in Holsloot, De Loo in Dalen en de Hulteweg in 
Coevorden. Dagelijks rijden er veel mensen langs, waaronder scholieren op de fiets 
en omdat het er veel te gevaarlijk is, want de spoorwegovergangen zijn er onbewaakt, 
wordt nu ingegrepen.

ProRail, de Provincie Drenthe en de 
Gemeente Coevorden hebben hierover 
afspraken gemaakt en in het kader van het 
project van ProRail, Programma Niet Actief 
Beveiligde Overweg (NABO) | ProRail, 
zal men aan de werkzaamheden beginnen. 
Woordvoerder René Nanninga van de 
gemeente Coevorden: “De aanpak van de 
spooroverwegen is in het belang van onze 
inwoners en daarom wordt nu ingegrepen. 
Over het startmoment en hoe het precies 
zal gaan verlopen is op dit moment nog niet 
genoeg bekend en pas later kunnen we daar 
iets over zeggen.”

In concreto komt het erop neer dat na de 
werkzaamheden een groot stuk veiligheid 
is gewaarborgd en dat is nu net wat de 
drie partijen willen. Maar wat gaat er nu 
precies gebeuren? Met betrekking tot de 
spooroverweg Spoorbaan in Holsloot geldt 
om het gebied bereikbaar te houden er aan 

de noordzijde van de spoorlijn een nieuwe 
uitweg richting Schimmelarij wordt gemaakt. 
In oostelijke richting wordt er een (fiets)pad 
aangelegd. De gemeente, provincie en ProRail 
dragen hierbij samen de kosten.

De spooroverweg De Loo in Dalen is een 
particuliere overweg. ProRail onderzoekt 
hoe deze veiliger kan worden gemaakt. “De 
kosten hiervoor worden in principe betaald 
door ProRail”, sprak Mirjam de Witte van 
ProRail.

En dan is er nog de spooroverweg aan de 
Hulteweg in Coevorden die inmiddels is 
afgesloten met een hek. Alleen de beheerder 
van de daar liggende gronden heeft er 
toegang. Daar is de situatie dus iets veiliger 
gemaakt. Nu de andere overgangen nog om 
zo het stukje veiligheid nóg meer vorm te 
geven. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Veel minder parkeerplaatsen op  
de Markt in Coevorden
“Bedroevend. De meerderheid van de Raad  
heeft geen hart voor de stad”
De kogel is definitief door de kerk. Het aantal parkeerplaatsen op de Markt in 
Coevorden gaat van 93 naar 19. Dit is nadrukkelijk tegen het zere been van de 
ondernemers in het centrum van Coevorden. Tijdens de raadsvergadering bleken 
alleen de VVD en PPC tegen de voorliggende plannen om het aantal parkeerplaatsen 
drastisch te verminderen. ¨Dit is bedroevend. Er is niet naar ons geluisterd. Het 
merendeel van de Raad heeft geen hart voor de stad´, reageerde Roeland Hup, 
voorzitter van Stichting Centrummanagement Coevorden na de raadsvergadering.

Klantonvriendelijk
De grootste zorg van de ondernemers in 
het centrum is dat klanten straks uitwijken 
naar Nieuw-Amsterdam, Hoogeveen of 
Hardenberg omdat ze niet meer vlot kunnen 
parkeren. Door de herinrichting van de markt 
zou het centrum klantonvriendelijk worden 
en dat gaan ondernemers straks - zo is de 
verwachting- voelen in de portemonnee. 
Volgens wethouder Erik Holties valt het 
probleem mee en zal een deel worden 
gecompenseerd door uitbreiding van de 
Duivelshoek, een parkeerterrein aan de 
Oostersingel. Volgens de wethouder zouden 
in dat geval slechts 25 parkeerplaatsen 
ingeleverd worden. Bovendien wijst hij op 
het feit dat er nog steeds een overcapaciteit 
van twintig procent in de stad is. Wel is de 

wethouder het eens met het feit dat er iets 
gedaan moet worden aan de onduidelijke 
parkeerroutes zoals die er nu zijn.

Blijven monitoren
´Het is vanaf het begin van de ontwikkeling 
van deze plannen duidelijk geweest dat er bij 
ondernemers zorgen bestaan over toekomstig 
parkeren in de stad¨, zei Hup. ¨Gelukkig 
hebben we met de wethouder afgesproken 
dat we de situatie na de reconstructie blijven 
monitoren en dat we eventueel dan kunnen 
praten over wijzigingen. We gaan dit een jaar 
na de reconstructie doen.¨ De herinrichting 
begint begin volgend jaar en moet eind 2026 
afgerond zijn. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)
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Mariavespers door het Margaretha Consort in 
de Stadskerk te Coevorden
Een monumentaal werk uit de 
muziekgeschiedenis, gebracht in 
Coevorden
Op vrijdag 10 mei om 20.00 uur

Samen met de Stichting Culturele Dorpen Zuidenveld organiseert het Margaretha 
Consort een uitvoering van de Mariavespers van Monteverdi in Coevorden. Vraag 
oudemuziekliefhebbers naar hun favoriete muziek en de kans is groot dat de 
Mariavespers van Claudio Monteverdi ergens bovenin hun hitlijst eindigen. Na vier 
eeuwen heeft deze verzameling Marialiederen nog niets aan kippenvel ingeboet.

Een mix van oude en nieuwe stijlen, 
uitbundige koordelen, delicate solostukken, 
dat zijn de ingrediënten die Monteverdi 
gebruikte voor zijn Mariavespers. Met zijn 
unieke sfeerschepping en een rijk palet aan 
emoties behoort deze partituur tot op de 
dag van vandaag tot de meest monumentale 
werken uit de muziekgeschiedenis. En 
als het dan ook nog wordt uitgevoerd 
door het specialistenensemble Margaretha 
Consort onder leiding van dirigent Jos van 
Veldhoven, dan kun je wel raden: dit wordt 
een onvergetelijke uitvoering van deze 
Mariavespers.

Marit Broekroelofs, oprichter en artistiek 
leider van het Margaretha Consort, gaat 
voor de tweede keer de samenwerking aan 
met Jos van Veldhoven. Van Veldhoven 
was vele jaren dirigent van de Nederlandse 
Bachvereniging en heeft zijn sporen 
ruimschoots verdiend. Zijn ‘debuut’ bij het 
Margaretha Consort in 2022, met muziek 
van Rosenmüller en Legrenzi, kon door de 

toenmalige coronamaatregelen niet door het 
publiek worden bijgewoond.

Het Margaretha Consort, bestaande uit 9 
zangers en 16 instrumentalisten, kiest voor 
een rijke inkleuring van de Basso Continuo 
met 2 viola da gamba’s, cello, violone, 
dulciaan, 2 theorbes en orgel. Daarnaast 
twee violen en barokblazers als zinken en 
trombones. Veel moois en interessants te 
horen én te zien dus.

Marit Broekroelofs en dirigent Jos van 
Veldhoven laten samen hun licht schijnen 
over deze kleurrjjke mix van oude, 
meerstemmige, ontluikende barokmuziek. 
Met internationale vocale solisten en een 
orkest dat de barokke contrasten laat clashen 
kunt u rekenen op een ‘klankentapijt dat 
zindert als de schuimkopjes op de Adriatische 
Zee’.

Kaarten à €35,- via www.margarethaconsort.
nl of aan de kerk. Kinderen/studenten €5,-Taxatiemiddag door historische Stichting Aold Daol’n

Tussen Kunst en Kitsch in restaurant 
De Baander in Dalen

Wie eens wil meemaken hoe een taxatie van kunst en kitsch plaatsvindt kan op 
zaterdag 20 april a.s. een kijkje komen nemen in restaurant De Baander in Dalen. 
Daar organiseert de historische Stichting Aold Daol’n een gezellige taxatiemiddag. De 
taxaties worden verricht in twee tijdsblokken, namelijk van 13.00 tot 14.30 uur en van 
14.30 tot 16.00 uur. De deelnemers mogen maximaal vier voorwerpen laten taxeren. 
Ook worden er beeld- en geluidsopnames gemaakt.

Taxateur
Enno de Boer is die middag taxateur, iets 
dat hij met grote regelmaat doet. Hij taxeert 
antiek en is bekend van het presenteren van 
diverse TV-programma’s en zijn lezingen. 
Met zijn jarenlange ervaring en kennis kan 
hij op deskundige wijze ‘het kaf van het 
koren scheiden’ en zo bepalen of iets kunst 
of kitsch is. De Boer heeft altijd wel een 
prachtig verhaal of het nu om schilderijen, 
serviesgoed, klokken, bijbels, gouden en 
zilveren voorwerpen, bodemvondsten of 
antiek gaat. Tevens geeft hij een gratis taxatie. 

Publiek is welkom
Voor de echte liefhebber is het natuurlijk 
prachtig om de verhalen van een taxateur aan 
te horen. En wie weet zitten er tóch pareltjes 
tussen of gaat iemand met een grote schat 
naar huis. Iedereen die het leuk vindt om 
deze middag bij te wonen is voor aanvang 
van een tijdsblok van harte welkom aan de 
Hoofdstraat 23. Voor het luisterend publiek 
staan 75 stoelen gereserveerd, maar er geldt 
‘vol is vol’. Voor meer informatie:  
aoldaoln@gmail.com of 06 – 38 72 61 15. Dit 
zijn de contactgegevens van secretaris Anna 
Wiers. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

De Werkgroep Aold Daol’n tussen K&K met v.l.n.r.: Giny Oosterwijk, Anna Wiers, 
Lammy Kroeze en Henk Nijkamp

LEADER-programma Drenthe open voor 
subsidieaanvragen
Vanaf 8 april 2024 stelt provincie Drenthe het LEADER-programma open voor 
subsidieaanvragen. Inwoners, organisaties en ondernemers in Drenthe kunnen 
binnen dit programma subsidie aanvragen voor projecten die bijdragen aan een 
toekomstbestendig platteland. Het gaat om projecten zoals nieuwe zorgconcepten, 
projecten die de sociale inclusie vergroten en broedplaatsen voor lokaal talent.  
 
In totaal is er in het LEADER-programma € 
6 miljoen beschikbaar voor de periode 2024-
2026. Dat is verdeeld in € 3 miljoen voor 
Oost-Drenthe en € 3 miljoen voor West-
Drenthe. Het programma wordt in delen 
opengesteld voor aanvragen. Elk half jaar is 
er € 500.000,- per gebied beschikbaar.
 
Een aanvraag moet passen bij de doelen 
voor LEADER en er geldt een maximaal 
subsidiebedrag van €125.000,- euro. 
Initiatiefnemers die subsidie willen aanvragen 
kunnen alle informatie hierover vinden op 
de website www.leaderdrenthe.nl/aanvragen. 
Daar wordt uitgelegd wat de spelregels zijn 
en hoe het aanvragen in zijn werk gaat. Voor 
meer informatie kan ook contact worden 
opgenomen met LEADER-contactpersonen 
via telefoonnummer 0592 - 36 55 55.

 

Ingediende projecten worden beoordeeld 
door de Lokale Actie Groep (LAG). Drenthe 
heeft een LAG in Oost- en West-Drenthe. 
Deze LAG bestaat uit specialisten die kennis 
hebben van de LEADER-doelen en in 
het gebied wonen, twee medewerkers van 
gemeenten uit het gebied en een voorzitter. 
De groep beoordeelt de ingediende 
projectplannen en ondersteunt daarnaast 
initiatiefnemers die een projectidee hebben.

LEADER
Het LEADER- programma is bedoeld voor 
het opwekken van lokale initiatieven van 
onderop, experimenteren en leren, en het 
delen van kennis en ervaring met elkaar. Een 
programma voor de regio, maar vooral ook 
ván de regio: van inwoners, ondernemers 
en gemeenten. Meer informatie over het 
LEADER-programma in Drenthe is te 
vinden via www.leaderdrenthe.nl
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Eric Ekkelenkamp uit Coevorden kijkt 
terug op zijn wielerloopbaan
Eric Ekkelenkamp uit Coevorden ging als jongentje op voetbal, 
maar kreeg door een groeispurt last vam zijn knieën en besloot 
daarom op advies van zijn dokter met voetballen te stoppen en 
op dertienjarige leeftijd aan wielrennen te gaan doen.

Ome Evert
Dankzij zijn ‘Ome Evert’ die wedstrijden 
reed begon het voor de jonge Ekkelenkamp, 
Hij weet het nog goed: met pa mee te kijken 
naar Ome Evert die bij de Liefhebbers reed. 
Dat kon in die tijd (begin jaren tachtig) nog. 
Mooie koersen vol spanning en spektakel en 
de oom van Eric vond het altijd prachtig dat 
hij er was.

Er moest nog wél een vereniging worden 
gevonden en die vond hij in WSV Emmen: 
in die jaren een grote amateurwielerclub die 
grote renners voortbracht. Denk aan Bennie 
Gosink uit Coevorden, Allard Engels en 
later zijn broertje Addy en Karsten Kroon 
uit Dalen en zo waren er nog wel een paar. 
“Emmen was het dichtst bij Coevorden 
en daarom werd ik daar lid. In Coevorden 
is vanaf 1978 weliswaar een toerfietsclub, 
maar als je wedstrijden wilt rijden, moet je 
een licentie hebben en dat kan niet via een 
toerfietsclub.

Toen ik begon met wielrennen waren er meer 
renners uit Coevorden die gelijk met mij 
begonnen: René Pol en Harold Doevelaar 
waren van dezelfde leeftijd en Bennie Gosink 
was ook lid van de WSV Emmen, maar een 
aantal jaren jonger. Dat was met elkaar best 
een goede lichting. Bennie Gosink is later 
natuurlijk uitgegroeid tot een echte topper.”

Jeugdperiode
Ekkelenkamp kon er zelf ook wel wat van. 
Ondanks het feit dat hij tamelijk laat met 
wielrennen begon, reed hij vaak met de 
besten mee. Vooral in het laatste jaar bij 
de jeugd toen hij als veertienjarige twintig 
wedstrijden won. “Ik reed toen zelfs wel een 
stuk of veertig keer bij de ‘beste drie’. Daarna 
kwam ik bij de Nieuwelingen en Junioren. 
Ook dat ging best goed, maar ik ging later in 
dienst en ben toen een aantal jaren gestopt.”

Tweede wielerleven
Een paar jaar later 
klom hij weer op 
zijn stalen ros en 
koos hij ervoor om 
bij de B-Amateurs 
te gaan fietsen: de 
een-na-hoogste amateurcategorie. Dat deed 
hij twee seizoenen en het bleek dat dat niveau 
eigenlijk iets te laag voor hem was zodat hij 
weer A-Amateur bij WSV Emmen werd. 
“Dat was echt een goed team waarmee we 
nog Nederlands kampioen ploegentijdrit zijn 
geworden. Een prachtig team met renners 
als Allard Engels, Ben Timmermans, Karsten 
Kroon, Marthijs Wegdam, Herman Fledderus 
en Arend Dubbelboer. Allemaal jongens uit 
de buurt en vol talent. We reden toen ook 
topcompetitiewedstrijden zoals de Ronde van 
Drenthe. Toen ik 33 was stopte ik ermee.”

SC Freiburg
Ekkelenkamp is nu 56 en nog altijd een 
beetje verslaafd aan de fiets. Zo intensief als 
vroeger fietst hij dan wel niet meer, maar 
nog steeds rijdt hij ‘zo’ even een kilometer of 
veertig of vijftig. Voetbalwedstrijden kijken 
is ook een grote hobby van hem en dan in 
het bijzonder de wedstrijden van de Duitse 
club SC Freiburg. “Ik ga vaak met vrienden 
bij Freiburg kijken en heb met een aantal 
ervan de enige Nederlandse fanclub van SC 
Freiburg opgericht. We hebben al 175 leden. 
Daar zit ook best wat tijd in, maar is erg leuk 
om te doen. Of ik ooit nog weer eens op 
de fiets naar Freiburg ga? Dat nooit weer. 
Elke dag dik honderdvijftig kilometer. Het 
was in totaal zevenhonderdvijftig kilometer 
in mijn eentje waarbij ik mezelf vaak ben 
tegengekomen. Maar in het coronajaar 2020 
heb ik dat dus wél mooi gedaan.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)
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Nieuwe parkeerplaats op de Oostersingel
Kasteelpark in binnenstad van Coevorden
krijgt verder vorm
Als het aan het college van de gemeente Coevorden ligt krijgt het kasteelpark in 
de binnenstad van Coevorden al dit jaar verder vorm. Na de voltooiing van de 
Weeshuisweide afgelopen najaar is nu het gebied Markt-Haven aan de beurt. In 
het gebied is straks meer ruimte voor water en groen. Op de Oostersingel komt een 
nieuwe parkeerplaats. In 2026 moet het gereed zijn. De kosten van de herinrichting 
inclusief de aanleg van een nieuwe parkeerplaats aan de Oostersingel bedragen circa 
5,7 miljoen euro. De gemeenteraad buigt zich over het voorstel.

Samen met inwoners, ondernemers en 
gemeenteraad
Het voorstel aan de raad komt voort uit 
de ontwerpen die vorig jaar april aan de 
inwoners, ondernemers in de binnenstad 
en de raadsleden werden voorgelegd. Aan 
de hand van de reacties werd de afgelopen 
maanden het definitieve ontwerp uitgewerkt. 
In het voorstel zijn de resultaten van het 
recente parkeeronderzoek verwerkt.

Platanen blijven
In het voorstel dat vandaag naar de 
raadsleden ging, blijven de platanen op 
de Markt. In het oorspronkelijke plan 
was opgenomen dat de platanen zouden 
verdwijnen. De raad heeft met de kennis van 
nu en diverse onderzoeken geconcludeerd 
dat de platanen prima kunnen blijven staan. 
Een aantal ondernemers aan de Markt 
willen de platanen kwijt in verband met 
de overlast die de vallende pluisjes van de 
bomen veroorzaken voor hun personeel en 
de terrasgasten. Door een andere manier 
van snoeien wil de gemeente de overlast nu 
beperken.

Parkeren
Ook is er in het voorstel veel aandacht voor 
parkeren. Een onderwerp dat gevoelig ligt bij 
de ondernemers in de binnenstad. Daarom is 
er onderzoek gedaan naar parkeren door een 
gespecialiseerd bedrijf. Het onderzoeksbureau 
telde op verschillende dagen en tijdstippen 
hoeveel auto’s er staan. Ook keek het 
bureau naar wie er dan parkeren. Of dat 
bezoekers zijn, inwoners van de binnenstad 
of werknemers in de binnenstad. Uit de 
resultaten van het onderzoek bleek dat er 
minder parkeerplaatsen op de Markt en 
Weeshuisweide nodig zijn en met nieuwe 
parkeerplaatsen aan de Molenbelt en de 
Oostersingel de parkeerbalans binnen de 
landelijke normen blijft vallen, zelfs bij een 
20% bezoekersstijging. Op verzoek van 
de ondernemers, tijdens de bijeenkomst 
in april vorig jaar, is het aantal resterende 
parkeerplaatsen op de Markt opgehoogd 
van 12 naar 19. Een deel daarvan is voor 
invaliden.

Voor de oorsprong moeten we terug naar 
2001. Toen stelde architect Shyam Khandekar 
een wensbeeld op voor de Coevorder 
binnenstad. Een prachtig ontwerp met een 
visie voor de lange termijn. De aanpak van 
de Weeshuisweide, de 'loper' naar het kasteel, 
een deel van de kade die werd opgeknapt, 
de bouw van de Vlijt, de Pampertbrug en 

de bastions die in het Bogas-gebied werden 
gemaakt, kwamen hieruitvoort. Khandekar 
bleef betrokken bij alle ontwikkelingen 
en plannen. In 2017 stelde de raad de 
“Toekomstvisie Centrum Coevorden” vast.

Programma Binnenstad
Sindsdien werken de gemeente, 
Centrummanagement en Domesta in 
het Programma Binnenstad samen aan 
de uitvoering van die visie. Onderdeel 
van de eerste fase van dit programma 
was de vaststelling van de ruimtelijke 
en programmatische visie Kasteelpark 
Coevorden door de raad in oktober 2019. 
Daarin wordt gekoerst op een mooie, 
uitnodigende binnenstad, waar bezoekers 
en bewoners zich thuis voelen en worden 
verrast door wat Coevorden te bieden heeft. 
Een plek waar je geniet van water, historie 
en gezelligheid en waar het fijn wonen is. De 
heringerichte centrumstraten, de gravures, 
succesvolle vastgoedregelingen, vulling van 
lege panden, het stimuleren van nieuwe 
vestiging en een scala aan evenementen op de 
nieuwe Weeshuisweide kwamen voort uit het 
Programma Binnenstad.

Kasteelpark Coevorden
De binnenstad van Coevorden heeft een rijke 
historie met bijzondere plekken. Zoals het 
prominent aanwezige kasteel en het arsenaal. 
En de iets meer verstopte synagoge. Met het 
Kasteelpark- een totaalontwerp voor Markt, 
Haven, Citadelpunt en Weeshuisweide - wil 
het Programma Binnenstad deze bijzondere 
plekken meer met elkaar verbinden. In het 
Kasteelpark komt alles uit het Wensbeeld 
2001 samen. Zoals het afmaken van de vierde 
Citadelpunt en het zichtbaar maken van de 
schatten in de Coevorder binnenstad. Het 
gebied Markt, Haven, Citadelpunt, kasteel en 
Weeshuisweide is straks een aantrekkelijke 
plaats om te wandelen en te verblijven 
voor jong en oud. Waar iets georganiseerd 
kan worden, waar kinderen kunnen spelen 
en waar het zicht op het kasteel met een 
‘blauwe gracht’ ervoor, geweldig is. Een 
gastvrije uitstraling, een prettige sfeer en 
een plaats waar onze inwoners trots op zijn. 
De uitbreiding van de groenvoorziening 
geeft schaduw, verkoeling en versterkt de 
verblijfskwaliteit. Het verminderen van de 
beschikbare parkeerplaatsen op de Markt 
maakt plaats voor water en meer groene 
ruimte. Er wordt rekening gehouden met 
ruimte voor de diverse evenementen die op 
de Markt plaats kunnen blijven vinden.

Schrijver Piet Janssen (73) uit Coevorden
“Mijn fantasie is nooit op”
Ga er maar aan staan. Piet Janssen uit 
Coevorden schreef al 41 boeken. ¨Ik ben 
een laatbloeier en schreef ooit eens een 
boek over een wat aparte oom. Ik liet het 
lezen aan familie en die waren onder de 
indruk. Toch heb ik vervolgens even niet 
meer geschreven. Jaren later kreeg ik 
echter tóch de kriebels. Vanaf 1985 heb ik 
41 boeken geschreven. Dat is gemiddeld 
één per jaar. Dat klopt echter niet 
helemaal, hoor. Soms schrijf ik er drie per 
jaar, soms schrijf ik een jaar niet¨ Was 
getekend: Piet Janssen, een man die kan 
putten uit een onuitputtelijke fantasie.

Voor de vuist weg
¨Al mijn boeken zijn fantasie, al heb ik in 
mijn laatste boek een zijstapje gemaakt. Dat 
boek gaat namelijk over narcisme. Ik schrijf 
liever uit mijn fantasie dan dat ik een feitelijk 
boek schrijf. Dan moet je alles checken 
en moet alles kloppen. Met fantasie kun je 
echt alle kanten op. Ik geniet vooral van de 
dialogen in mijn boeken¨, zegt Janssen. ´De 
Opdracht´ was het eerste boek dat Janssen 
schreef. ¨Een boek dat een heel klein beetje 
over mezelf gaat. Ik vond het ook meteen 
mijn beste boek. Als ik iets in mijn hoofd 
heb, ga ik meteen aan de slag. Ik schrijf wat 
in me opkomt, voor de vuist weg. Vaak rond 
ik een boek in een periode tussen de zeven en 
tien dagen af. Dat is inderdaad best snel. Als 
ik een idee heb, dan moet het er gewoon uit¨, 
zegt Janssen.

Bekendheid
Janssen is momenteel niet bezig met een 
boek. ¨Ik ben 73 jaar, maar heb het nog heel 
erg druk. Bovendien heb ik nog een andere 
hobby: vliegen in een simulator van een 
Boeing 737. Dat doe ik in Lelystad en dat 
probeer ik te doen met de opbrengsten van 
mijn boeken¨, vertelt Janssen. De boeken 
van Janssen worden zeker wel verkocht. 

¨De corona jaren waren goede jaren. Toen 
merkte je echt dat mensen meer gingen 
lezen. Natuurlijk hoop je als schrijver op 
een doorbraak. Vooral voor de bekendheid, 
niet voor het geld. In ons land zijn er weinig 
schrijvers die van hun boeken kunnen leven.¨

Echte Drent
Janssen is een Brabander die ondertussen 
alweer 42 jaar in Coevorden woont. Hij 
is fitter dan ooit. ¨Ik wandel elke dag zes 
kilometer en ben daardoor behoorlijk 
afgevallen. Wandelen is een verslaving. Je 
wordt er fris van in je hoofd. Ideeën, ook 
over boeken, borrelen dan als vanzelf op. Ik 
kan het echt iedereen aanraden. Ik wandel 
graag door Coevorden. Het bevalt me echt 
geweldig in Drenthe. Coevorden is een leuk 
stadje, met alles op loopafstand en waar je 
nog gratis kunt parkeren. De liefde heeft me 
naar Drenthe gebracht en ondertussen voel 
ik me ook een echte Drent.¨ Zie voor meer 
informatie over de boeken van Piet Janssen 
de website www.pietjanssen.nl. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Raptim start obligatieplan voor realisatie 
loods
Stilstand is achteruitgang en om de accommodatie nóg beter in orde te krijgen is 
de voetbalvereniging Raptim begonnen met een obligatieplan. Met het geld moet 
een loods op het sportpark gerealiseerd worden. Onlangs organiseerde de club twee 
informatieavonden over het obligatieplan.

Belangrijk voor de club
¨De realisatie van een loods is belangrijk 
voor onze club¨, zegt voorzitter Marc 
Ekkelenkamp. ¨Behalve voor de opslag 
van materialen, is het ook van groot belang 
voor onze VT-ploeg. Het is toch mooi dat 
we straks op onze eigen accommodatie 
bijvoorbeeld een kapot doel kunnen lassen 
in plaats van dat dit extern moet gebeuren. 
De loods kan ons als vereniging heel erg veel 
opleveren¨, zegt de voorzitter. ¨De opkomst 
tijdens de twee informatieavonden was prima. 
We hebben drie verschillende obligatiekeuzes 

aan de leden voorgelegd. Deelnemen kan 
iedereen rendement opleveren. Voor de club 
is deze manier van financieren in elk geval 
goed. Op die manier kunnen we besparen op 
bijvoorbeeld de kosten van een lening bij de 
bank.¨

Obligatiepagina op website Raptim
Op de website van Raptim vind je een 
obligatie pagina. Daar vind je ook de drie 
verschillende obligatie mogelijkheden. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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In Theater De Deel in Sleen
BBC 2014 Coevorden vierde 
tienjarig bestaan
De politieke partij 
Belangen Buitengebied 
(BBC) 2014 Coevorden 
vierde op 23 maart jl. 
het tienjarig bestaan 
in Theater De Deel in 
Sleen. Op de dag kwamen 
tientallen mensen af: 
andere politici, vrienden, 
bekenden en onder meer 
familie. Tien jaar BBC 
2014 is ook niet niks 
en in dat decennium 
heeft de politieke partij 
die zich inzet voor het 
buitengebied van de 
gemeente Coevorden 
heel wat bereikt. Naast 
de feestelijke momenten 
werd daar ook nog even bij 
stilgestaan.

Verbindend besturen
Op 23 december 2013 schreven wijlen Jan 
Piet Hederik en Derk ten Berge de partij 
in de gemeente Coevorden in. Ze stonden 
toentertijd voor ‘een andere politiek’ en 
hanteren al die jaren al de term ‘Samen 
verder vooruit’ en het uitgangspunt 
is verbindend besturen. Tijdens de 
Gemeenteraadsverkiezingen in 2014 ging het 
meteen al goed met zes zetels, leverde BBC 
2014 een wethouder en was er volgens Ten 
Berge sprake van een ware verschuiving in de 
gemeenteraad.

Inwoners buitengebied leveren veel op 
voor gemeente
Anno nu is hij er nog altijd bij betrokken en is 
hij tevreden en trots op wat er is gerealiseerd. 
“We hebben nu tien van de 25 zetels in de 
raad, twee wethouders en richtten ons op 

het buitengebied waar zestig procent van 
de inwoners van de gemeente Coevorden 
woont. Deze inwoners leveren veel op voor 
de gemeente: OZB, toeristenbelasting, het 
AZC in Zweeloo, etc. Daar moet meer 
voor terugkomen en we willen zeker geen 
sluiting van accommodaties. We gaan er ook 
vanuit dat de samenleving beter weet wat er 
leeft en meer verstand van zaken heeft dan 
ambtenaren in het gemeentehuis. Zo is het 
begonnen en we groeiden uit tot een grote 
partij dat ons echt tevreden stemt.

Ten Berge kijkt terug op een mooie dag 
waarop het tienjarig bestaan is gevierd en 
kijkt uit naar een mooie toekomst. Op de 
foto Derk ten Berge en enkele momenten 
tijdens de feestelijke avond op 23 maart. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Algemene Tuinders Vereniging 
Coevorden
“We willen het visitekaartje van Coevorden zijn”
Met honderd leden kan en mag de Algemene Tuinders Vereniging Coevorden beslist 
een grote vereniging genoemd worden. De vereniging beschikt over vier complexen, 
verdeeld over met name Noord en Oost Coevorden. Ondertussen heeft de vereniging 
de zaken ook organisatorisch weer prima in orde. De nieuwe secretaris is Jan Willem 
Jansma. Hij vertelt over de stand van zaken bij ATV Coevorden.

Geen overbodige luxe
¨Ik woon sinds een jaar in Coevorden en 
nog voor we verhuisd waren, had ik al 
geïnformeerd naar een moestuintje. We 
gingen wat kleiner wonen. En zo is mijn 
contact met de vereniging ontstaan. En nu 
ben ik inmiddels secretaris. Zo gaat dat soms. 
De vereniging heeft de zaken organisatorisch 
inmiddels weer goed voor elkaar. Er is 
begin dit jaar een ledenvergadering geweest 
en inmiddels zijn alle bestuursposten weer 
ingevuld. Ik heb zelfs de beschikking over 
een assistent-secretaris. Dat is overigens ook 
geen overbodige luxe, want er gaat nog best 
veel tijd inzitten, weet ik inmiddels¨, zegt 
Jansma.

Vier complexen
Aan belangstelling voor een moestuin in 
elk geval geen gebrek in Coevorden. ¨Ook 
wel van jongere mensen¨, zegt Jansma. ¨We 
hebben vier complexen. Organisatorisch 
kun je dat een nadeel noemen, aan de andere 
kant hebben mensen nu ook wat te kiezen. 
Op elk van de complexen hebben we een 
coördinator die het reilen en zeilen in de 
gaten houdt. Op dit moment verhuren we 
honderd tuintjes, vaak tuintjes van 100 
of 200 vierkante meter. Alles zit vol, met 
uitzondering van Tuindorp´, weet Jansma.

Over het complex Tuindorp was nogal wat te 
doen. ¨We hebben als vereniging gezien dat 
het meer een verblijf terrein werd dan dat er 
echt werd getuinierd. Dat willen we dus niet. 

We hebben statuten en daar gaan we ons aan 
houden. We willen met onze complexen een 
visitekaartje van Coevorden zijn. Het moet er 
dus netjes zijn. Dat was in Tuindorp minder 
het geval. Ondertussen werken we daar hard 
aan. Het kan dus zijn dat daar straks nog wat 
ruimte vrij gaat komen.¨

Niet duur
Het huren van een moestuintje is allesbehalve 
een dure aangelegenheid. ¨We vragen slechts 
tien euro contributie per jaar en verder 
vragen we slechts tien eurocent per gehuurde 
vierkante meter tuin. Heb je dus een tuin 
van honderd vierkante meter, dan kost het je 
slechts een tientje. Wij huren de grond voor 
een zeer schappelijke prijs van de gemeente 
en doen als het ware aan onderverhuur”, zegt 
Jansma.

Goed gevoel
Wensen? “We hebben de zaken weer goed 
op orde. Wat extra waterpompen kunnen we 
wel gebruiken, dat is een ding wat zeker is. 
Voor het overige hopen we dat we alle tuinen 
begin volgend jaar weer perfect in orde 
hebben. Want nogmaals, we willen echt het 
visitekaartje van Coevorden zijn. Als mensen 
Coevorden binnen rijden en ze zien onze 
tuintjes liggen dan moet dat mensen een goed 
gevoel geven.¨

Meer informatie: www.atvcoevorden.nl. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)



10 April 2024StadsKrant Coevorden



11 April 2024StadsKrant Coevorden

Dynamix: twirl is hip in Coevorden
‘In feite vormen we samen één grote familie’
Dynamix stond heel lang bekend als 
drum- en showband. Ondertussen is 
het echter vooral een twirlvereniging. 
Zeker toen corona uitbrak en het aantal 
optredens van de drum- en showband 
zienderogen afnam, werd de focus vooral 
gelegd op twirl. En niet zonder succes. 
Ondertussen heeft Dynamix dertig 
twirlsters en dat aantal groeit nog steeds. 
De vereniging heeft aantrekkingskracht 
uit de regio en timmert in alle opzichten 
aan de weg. Grote rol in de opmars van 
Dynamix als twirlvereniging is weggelegd 
voor Romy Veenstra (28). Ze is trainster 
en ook zelf zeer bedreven in de sport. 

Groei
Dynamix bestaat 12,5 jaar. De afgelopen 
jaren is de twirl tak enorm gegroeid. ´In 
juni 2022 hadden we één team op de vloer 
met zes meiden. Dat was alles. Ondertussen 
hebben we vijf teams en dertig meiden. We 
hebben aantrekkingskracht en leden uit 
bijvoorbeeld Klazienaveen, Duitsland en 
zelfs Appelscha. Wat dat betreft hebben we 
meer en meer een regiofunctie. Ik train de 
meiden samen met mijn zusjes. Bij ons krijgt 
iedereen de kans om zich te ontwikkelen. 
Sommigen willen heel graag hoge resultaten 
halen en anderen doen het voor hun plezier. 
Bij ons kan dat allemaal. Ik zeg weleens dat 
we een grote familie zijn. We lachen en huilen 
samen¨, vertelt Romy tevreden.

Heel divers
De leden variëren in leeftijd tussen de negen 
en 28 jaar. ´Je kunt vanaf je vierde al lid 
worden en een jaar later al aan wedstrijden 
meedoen. We delen onze teams op basis 
van leeftijd en niveau in. We trainen eens 
per week in de gymzaal van de Parkschool 
in Coevorden. De reden dat twirl in opmars 
is? Het is majorette 3.0 zou je kunnen 
zeggen. Het is heel divers. Het heeft iets van 
acrobatiek en de hand- en oogcoördinatie 
is enorm belangrijk. Je kunt er je eigen ding 
van maken met bijvoorbeeld hiphop en 
salsa muziek. Er komen in twirl heel erg veel 
verschillende facetten van bewegen en show 
samen.¨

Coevorden en Beilen
Veenstra ademt twirl. Ze geeft niet alleen 
les in Coevorden maar ook in Beilen. En 
behalve dat is ze zelf ook nog eens actief. 
¨Op maandag geef ik training in Coevorden 
en op dinsdag in Beilen. De woensdag is 
gereserveerd voor mijn eigen training en 
hetzelfde geldt voor de vrijdag. Om de 
week op de zondag wordt er getraind met 
verenigingen in de buurt. Twirl is heel erg 
belangrijk in mijn leven. Het is heel fijn om 
onze club zo te zien groeien. De rek is er 
ook nog lang niet uit, voor mijn gevoel¨, zegt 
Romy.

Sportvrouw van het Jaar
Begin dit jaar was Romy een van de 
genomineerden bij de sportverkiezingen 
van de gemeente Coevorden, in de rubriek 
sportvrouw van het jaar. ¨Ik twirl in een 
ensemble, dat wil zeggen samen met nog 
twee anderen. Ik ben helaas geen sportvrouw 
van het jaar geworden, maar alleen de 
nominatie was al geweldig. We konden onze 
vereniging nogmaals breed onder de aandacht 
brengen¨, zegt Romy, die met haar ensemble 
Nederlands kampioen werd in Almere. ¨De 
passie voor twirl is gewoon heel erg groot. Ik 
ben er bijna elke dag mee bezig. Samen met 
mijn zusjes die dus ook lesgeven, proberen 
we die passie over te dragen. En gezien de 
groei die we doormaken, lukt ons dat best 
aardig.¨ (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Op 17, 18 en 19 mei a.s.
Dwarspop ook dit jaar weer met 
topartiesten in Steenwijksmoer

Daar waar veel mensen vroeger tijdens Pinksteren naar Zuid-Limburg togen om er 
Pinkpop mee te maken en tegenwoordig in juni daar is er in Drenthe ook ‘gewoon’ 
een popfestival tijdens de pinksterdagen. In Steenwijksmoer is dan weer Dwarspop: 
een muziekfestival dat jaarlijks in het pinksterweekend plaatsvindt. Het is een festival 
met een variërend programma voor jong en oud.

Dwarspad als eerste locatie
Ook dit jaar wordt het weer een fantastisch 
evenement op een gigantisch festivalterrein 
dat bijna 2000m2 groot is. Drie dagen 
lang is het de plek waar men kan feesten, 
ontmoeten, meezingen, dansen en de 
lekkerste drankjes kan drinken. Voor de 
achtste keer alweer is het straks genieten van 
het festijn dat in 2016 zijn geboorte had en 
aan het Dwarspad in Steenwijksmoer werd 
georganiseerd. Na enkele edities werd een 
andere locatie gevonden, namelijk net buiten 
Steenwijksmoer ter hoogte van Dreef 13. 
De naam Dwarspop is afgeleid van de eerste 
locatie. Zes vrienden uit het dorp bedachten 
ooit het idee en waren de jaren ervoor 
beheerder van jeugdsoos Anjobema in het 
dorp. Daar kwamen altijd veel jongeren en 
het idee ontstond om een festivalweekend te 
beginnen. Nog altijd is het een festijn dat ver 
buiten de regio bekend en geliefd is.

Jannes, Darkraver en Charly Lownoise 
grote namen in Steenwijksmoer
Gerwin Hilbink is een van de mensen van de 
organisatie en zegde toe dat er een geweldig 
programma is: “Op vrijdagavond hebben 
we een drietal optredens, De band STEAM 
SISTER zal de tent op zijn kop zetten 
met verschillende covers zoals je deze nog 
nooit hebt gehoord. Ze staan onder andere 
op de Zwarte Cross. Ook de Buurman en 
Buurmanshow is dan present en met Jannes 
als afsluiter hebben we een mooie start van 
het weekend.

Op zaterdagmiddag beginnen we met de 
traditionele Dwarspop Pubquiz. Opgeven is 
nog mogelijk via onze kanalen.

Op zaterdagavond zal Dj Joep Verhaar het 
publiek opwarmen voor een grootste avond. 
De coverband Royal Beat zal daarna iedereen 
mee laten swingen tijdens zijn festivalshow. 
Daarna zullen nog twee landelijk bekende 
acts hun debuut maken op Dwarspop, 

namelijk Barry Fest bekend van Ferry, de 
Roze Flamingo en Darkraver die al sinds de 
jaren negentig zijn muziek overal in binnen- 
en buitenland ten gehore brengt.

De zondagmiddag beginnen we met een 
open podium waarbij verschillende lokale 
bands hun bekendheid kunnen vergroten en 
de sfeer er goed in brengen. Daarna zal de 
Rolling Stones Tribute-band genaamd Exile 
de avond openen.  Op zondagavond zal de 
welbekende 90’s party van start gaan onder 
leiding van DJ Jeroen. De hoofdgast van deze 
feestavond is Charly Lownoise. Hij is nog 
steeds een grote naam in de muziekwereld. 
Q-Music Het Foute Uur zal ook tijdens deze 
editie het festival afsluiten.”

Foodtrucks
Wie feest, danst en ontmoet krijgt ook trek 
en dorst en dus staan er heuse foodtrucks die 
geheel bij de huidige tijd passen. Er is bij het 
evenement aan echt van alles gedacht, want 
ook voor de kinderen is er in de vorm van 
kinderactiviteiten op zondagmiddag vertier. 
Voor de vrijdag kost een kaartje €12,50, voor 
de zaterdagavond €20,- en op zondag is de 
toegang de gehele dag gratis.

Trots
Met elkaar hebben ze er erg veel zin in en 
het kan wat Hilbink betreft niet gauw genoeg 
beginnen. “Wij van Dwarspop hebben 
ontzettend veel zin in het weekend en leven 
er het hele jaar naar toe om iedereen te 
kunnen zien genieten in het pinksterweekend. 
We zijn erg trots op wat we ieder jaar 
neerzetten in onze kleine dorpsgemeenschap. 
We willen voor het festival al iedereen 
bedanken die iets voor ons heeft betekend 
of gaat betekenen van de kleine ondernemer 
op de hoek tot al onze tientallen vrijwilligers. 
Zonder een ieder kan een festival als 
Dwarspop niet bestaan.”. (StadsKrant Coevorden 
/ Gerry Grave)

De organisatie

Dansen en ontmoeten 45up met live 
muziek van de populaire band Wheels bij 
zaal Mulder te Hardenberg

“Er is de laatste jaren een parallel uitgaanscircuit ontstaan van singles en stellen van 
boven de 45 jaar die weer als vanouds willen uitgaan, in een danszaal met live muziek, 
samen met leeftijdsgenoten. Wij voorzien in die behoefte en werken daarbij samen 
met uitstekend geoutilleerde horecabedrijven en professionele dansorkesten. De 
muziek bestaat meestal uit dansbare covers uit de jaren 60, 70, 80 en 90, voor elk wat 
wils. We doen dit op drie locaties, te weten Hardenberg, Laren in Gelderland en Joure 
in Friesland.” Aldus Esther Kitsz, voorzitter van de stichting Stap. 

Aanstaande zaterdag 13 april is er weer een 
zogeheten dans- en ontmoetingsavond bij 
zaal Mulder aan de Gramsbergerweg 68 te 
Hardenberg. De muziek zal dan worden 
verzorgd door de befaamde Enschedese band 
Wheels, met zanger/gitarist Gerrit Visser, die 

nog deel heeft uitgemaakt van The Buffoons 
en vermaard is om zijn enorme stembereik 
qua hoge tonen. De avond begint om 20.00 
uur. De zaal gaat open om 19.30. De entree 
bedraagt 10 euro.
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Tuinverlichtingmeesters in Coevorden
'Mensen denken vaak te laat aan het verlichten van de tuin'
Passie en bevlogenheid. Het zijn woorden die zeker van toepas-
sing zijn op Carlo Musters, eigenaar van Tuinverlichtingmeesters 
in Coevorden. ´Steeds meer mensen besteden aandacht aan goede 
verlichting voor de tuin. Met mijn systemen kun je de tuin op een 
perfecte wijze verlichten. Wat wel zo is, is dat mensen nu nog te laat 
vaak denken ´oh, we moeten ook nog verlichting in de tuin´. Zeker 
als mensen een nieuwe tuin aanleggen is het buitengewoon verstan-
dig meteen over goede tuinverlichting na te denken´, zegt Musters.

Netwerk van hoveniers
Hij begon met een webshop in 
tuinverlichting, maar mag zich nu 
een echte tuinverlichtingmeester 
noemen. 'Ik heb in samenwerking 
met Hemmes Tuin & Lifestyle een 
mooie showroom, een showtuin en 
kom bij de mensen thuis. Wat dat 
betreft heb ik mijn bedrijf stap voor 
stap opgebouwd. 

Als je een nieuwe tuin aanlegt, dan 
is het zeer verstandig om met-
een ook over de verlichting na te 
denken of om in elk geval meteen 
al grondkabels aan te laten leggen. 
Dan kun je op een later tijdstip 
met de juiste verlichting aan de 
slag gaan. Die omslag van denken 
probeer ik te bewerkstelligen. In dat 
kader werk ik steeds meer samen 
met hoveniers. Zij kunnen bij het 
ontwerpen van een tuin de mensen 
meteen wijzen op tuinverlichting. Ik 
heb de afgelopen periode behoorlijk 
geïnvesteerd in het uitbreiden van 
mijn netwerk van hoveniers. En dat 
begint vruchten af te werpen.´

Dealer van LightPro
Tuinverlichtingmeesters werkt met 
hoogwaardige systemen van 12, 24 
en 230 volt. ´Daarnaast werk ik nu 
ook met solarverlichting. Ik heb nu 

een dealer gevonden die de kwaliteit 
die ik wil bieden op het gebied van 
solar kan waarborgen. Met solar 
heb je natuurlijk geen zorgen over 
grondkabels. En ook als je wel al 
een tuin hebt en daar verlichting in 
aan wilt brengen, kun je altijd bij mij 
aankloppen. Ik ga wat dat betreft 
geen uitdaging uit de weg´, zegt 
Musters, die ondertussen een dea-
lerschap is aangegaan met LightPro.

Nieuwe showtuin
Musters is blij met de nieuwe show-
tuin. 'Mensen kunnen hier zien wat 
de beste optie is. Ik kan ze verder 
helpen met een verlichtingsplan en 
aangeven waar de kabels komen te 
liggen. Binnenkort krijg ik een dro-
ne waarmee ik een nog betere foto 
van de tuin kan maken om zo een 
nog beter verlichtingsplan en een 
nog beter ontwerp te maken. Wil je 
alleen advies? Dan kun je ook altijd 
bij ons terecht. Ondertussen gelden 
we als één van de weinige bedrijven 
in ons land die zich alleen maar 
bezig houdt met tuinverlichting. We 
werken dan ook landelijk en mogen 
onszelf best uniek noemen.´

Perfect plan
De mogelijkheden wat betreft 
tuinverlichting zijn eindeloos. ´Als 

je je tuin op een goede en profes-
sionele wijze verlicht wilt hebben, 
dan vraagt dat een investering. Ik 
kan na een eerste contact al redelijk 
snel inschatten hoe hoog de kosten 
zijn. Ik streef ernaar om vervolgens 
bij de mensen langs te gaan om zelf 
een beeld te krijgen van de tuin om 

zo een perfect plan te presenteren´, 
zegt Musters. 

De showroom en de showtuin van 
Tuinverlichtingmeesters is zes da-
gen per week te bezoeken tijdens de 
openingstijden van Hemmes Tuin 
& Lifestyle aan de Krimweg 34 in 

Coevorden. Musters is zelf zaterdag 
aanwezig en is op afspraak beschik-
baar. Telefoon: 06-57 43 73 39.  
Zie ook de website 
www.tuinverlichtingmeesters.nl
(StadsKrant Coevorden/Vincent Mus-
kee)

Boek ‘Op Dalerveen’ genomineerd voor DHV-prijs 2023
Geschreven door Dalervener Jasper Bunskoek
Het is niet voor iedereen weggelegd: een nominatie voor de 
DHV-prijs 2023, feitelijk een prijs die de Drentsche Historische 
Vereniging uitreikt aan een boek dat veel bijdraagt aan de historie 
van de provincie. Jasper Bunskoek (foto) uit Dalerveen schreef 
het boek ‘Op Dalerveen’ dat over de lange geschiedenis van het 
bijzondere dorp gaat en meedingt naar deze prijs.

Trots
Bunskoek is best wel een beetje 
trots, maar is dat ook op de 
andere leden van de Werkgroep 
Boek Dalerveen. Immers, hij 
schreef het dan wel, maar bij de 
totstandkoming ervan zijn veel 
meer mensen betrokken. “Het is 
een prachtige eer om genomineerd 
te worden voor een fraaie prijs 
als de geschiedenisprijs van de 
Drentsche Historische Vereniging. 
Er worden in Drenthe prachtige 
dingen gemaakt en om dan uit 
24 inzendingen bij de beste drie 
te behoren is een mooie pluim 
voor het werk van de Werkgroep 
Boek Dalerveen. Het is mooi om 
te lezen dat de jury het waardeert. 
Commissaris van de Koning Jetta 
Klijnsma noemde het een mooi 
boek: 'echt om over naar huis te 
schrijven, met prachtige foto's'.”

32 markante plekken
‘Op Dalerveen’ is een historische 
reis door het dorp Dalerveen waarin 
over de historie van de oorsprong 
tot het heden aan de hand van 
verhalen over 32 markante 
plekken in het dorp wordt verteld. 
Bunskoek: “Bijvoorbeeld over het 
station Dalerveen dat inmiddels 
niet meer bestaat, de cafés die het 
dorp heeft gehad en de school. 
Maar ook is er aandacht voor 

andere bijzondere plekken met 
een historische betekenis. Zo telt 
Dalerveen bijvoorbeeld een aantal 
Rijksmonumenten en omschrijven 
we in hoofdstukken de rol van het 
veen en de ontwikkeling van de 
boerengemeenschap in het dorp. 
Het mooie is dat we geen droge 
opsomming van feiten hebben 
gemaakt, maar een mix van feiten, 
anekdotes en ook heel veel prachtig 
oud beeldmateriaal. Ik denk ook 
dat veel verhalen uit Dalerveen 
herkenbaar zijn voor de historie 
en ontwikkeling in andere Drentse 
dorpen. Niet voor niets is de 
ondertitel: een historische reis door 
een Drents dorp.”

Zeven jaar lang
De schrijver kan het iedereen 
van harte aanbevelen zich in de 
historie van een streek of dorp te 
duiken en erover te schrijven. “Het 
mooie aan deze productie is dat die 
volledig gemaakt is door mensen 
uit Dalerveen. Door krachten te 
bundelen en samen de schouders 
eronder te zetten hebben we iets 
moois gemaakt. Ik hoop dat het 
voor anderen een aanmoediging 
is om ook in de lokale historie te 
duiken en de geschiedenis van 
deze mooie omgeving verder te 
ontginnen.” Hij vond het jammer 
dat er nooit echt aandacht aan de 

historie van Dalerveen is besteed. 
Het is ook de reden van het 
schrijven van het boek. “Dat is 
eeuwig zonde, want hoewel het een 
klein dorp is, is er van alles over 
te vertellen. En toen we eenmaal 
in de archieven gingen spitten, 
kwamen we allerlei zaken tegen 
waarvan velen geen idee hadden. 
Bijvoorbeeld over een van de 
oudste schoolgebouwtjes, oude 
volksmythes over spoken in het 
veen of bijzondere families die er 
ooit woonden.”

Een boek als dit te realiseren kost 
even tijd, maar onder het mom ‘dan 
heb je ook wat’ gaf men nooit op 

en waren de zeven jaren het echt 
meer dan waard. “Er zijn misschien 
wel honderd mensen geïnterviewd, 
er zijn talloze archieven doorgespit 
en honderden foto's verzameld. 
Aan mij de taak om al die info 
aan het papier toe te vertrouwen. 
Vervolgens heeft ex-Dalervener 
Boudewijn Benting de  tekst en 
beeld prachtig samen laten komen 
in de vormgeving.”

Historische vereniging in 
Dalerveen?
De realisatie van het boek, 
het plezier erin en het besef 
hoe waardevol de historie, de 
ontwikkelingen en evolutie zijn 

geweest bracht de werkgroep op 
een idee: een eigen historische 
vereniging oprichten. “We 
weten inmiddels heel veel over 
de historie, maar nog veel meer 
niet. Daar zouden we ook nog 
graag in willen duiken. En dan 
niet alleen voor Dalerveen, maar 
ook voor omliggende dorpen 
als Stieltjeskanaal, Den Hool en 
Holsloot. Dus we gaan zeker niet 
stilzitten.”

Het boek is onder meer te koop 
bij The Read Shop in Coevorden 
en via boekdalerveen@gmail.com. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Ontdek ontspannen en geruisloos de mooiste plekjes op de E-choppers van 
E-chopperverhuur Coevorden

Wil je ontspannen en geruisloos de mooiste plekjes ontdekken? Een toertocht op een 
E-chopper is de perfecte activiteit met vrienden, familie of je collega’s! E-choppers 
zijn kleine, lichte en compacte snorbromfietsen die elektrisch worden aangedreven. 
Ze zijn gemakkelijk en comfortabel te besturen en je zult er onderweg zeker bekijks 
mee hebben. 

De E-chopper heeft een stoer uiterlijk en is 
dankzij het feit dat hij elektrisch aangedreven 
wordt hét vervoermiddel voor een 100% 
milieuvriendelijke activiteit of als onderdeel 
van een bedrijfsuitje, familiedag of weekendje 
weg. Verken de omgeving en ontdek de 
prachtige natuur en maak stops waar je 
maar wilt. Beginnen kan overigens ook waar 
je maar wilt want je kunt je toertocht niet 
alleen vanaf de verhuurlocatie in Coevorden 
beginnen maar ook vanaf iedere andere 
gewenste locatie in Noord-Nederland. 

E-chopperverhuur Coevorden heeft 
maar liefst 32 E-choppers beschikbaar 
die bijvoorbeeld ook naar jouw bedrijf 
in Leeuwarden gebracht kunnen worden 
als je een bedrijfsfeest voor het personeel 

wilt organiseren waarvan een toertocht 
dan een onderdeel is. De route kun je dan 
vanzelfsprekend helemaal zelf uitstippelen. 
Rijd je een toertocht vanuit Coevorden dan 
zijn er al verschillende routes beschikbaar 
waarmee je offline kunt navigeren met 
routebegeleiding. 

De E-choppertochten vanuit Coevorden 
zijn ook heel goed te combineren met 
een andere activiteit want samenwerking 
met Cowboys en Indianen speelreservaat 
zijn er verschillende leuke arrangementen 
samengesteld. Denk aan een tour in 
combinatie met midgetgolf en een hapje en 
een drankje of een tour met daarbij de rest 
van de dag toegang tot het speelreservaat. 

Fatbikes 
Naast E-choppers verhuurt 
E-chopperverhuur Coevorden ook de 
zogenaamde fatbikes. Een fatbike is een 
hele dikke stoere elektrische fiets op erg 
dikke brede banden. De fatbikes lijken een 
beetje op de eerste motorfiets modellen van 
de vorige eeuw, het zijn namelijk replica's 
van Harley Davidson, Indian, BSA en een 
Norton. Doordat ze elektrisch ondersteund 
zijn zul je een E-chopper met een minimale 
inspanning kunnen bij houden dus als er 
mensen in je groep zijn die graag eens een 
fatbike willen proberen in plaats van een 
E-chopper dan is dat geen probleem. Er 
zijn in totaal 8 fatbikes beschikbaar, 4 voor 
volwassenen en 4 voor kinderen. Om op een 
fatbike te mogen fietsen moet je minimaal 
12 jaar oud zijn en een lengte van minimaal 

één meter veertig hebben. Een rijbewijs is 
voor een fatbike dus niet nodig maar enige 
fietservaring is wel gewenst omdat de fatbikes 
behoorlijke snelheden kunnen bereiken. 
Overigens is er geen wettelijke helmplicht 
voor fatbikes, maar er wordt wel sterk 
aangeraden een helm te dragen. Deze zijn 
daarom gratis te leen. 

Meer weten en reserveren
Alle info en de huurvoorwaarden voor de 
E-choppers en fatbikes vind je terug op de 
website www.echopperverhuurcoevorden.
nl. Reserveren kan ook direct via de 
website of telefonisch en mocht je nog 
vragen hebben dan kun je natuurlijk altijd 
even contact opnemen met het team van 
E-chopperverhuur Coevorden, men helpt je 
graag verder! 

Jeu de Boulesvereniging Coevorden Volop in Beweging
“Jeu de Boules of petanque, zoals de insiders het zeggen, is 
afgelopen jaren steeds populairder geworden. Heel veel mensen 
die vakantie gaan vieren in Frankrijk of  op één van de mooie 
campings aldaar zijn geweest komen in aanraking met jeu de 
boules. Frankrijk, kun je wel zeggen, is het geboorteland van 
de jeu de boulessport. Echter in Nederland zijn er bijna 15.000 
spelers, man of vrouw, jong en oud die jeu de boules spelen 
bij een NJBB (Nederlandse Jeu de Boules Bond) aangesloten 
vereniging. 

Zo ook bij de Jeu 
de Boulesvereniging 
“Coevorden”, een kleine 
vereniging waarbij de 
leeftijd van 30 t/m 85 
jaar loopt. Over 16 
buitenbanen en een eigen 
clubgebouw beschikt en 
waarbij elke dinsdagavond 
jeu de boules/petanque 
wordt gespeeld in een 
clubcompetitie. Maar daar 
blijft het natuurlijk niet bij!! JBV Coevorden organiseert  daarnaast eigen 
clubkampioenschappen en toernooien waarbij spelers niet alleen uit 
Nederland maar ook van jeu de boulesverenigingen vlak over de grens 
uit Duitsland; dus internationaal, komen.

Al met al heel wat activiteiten en deze gaat JBV Coevorden i.s.m. Actief 
in Coevorden uitbreiden met een heuse introductiecursus waarbij actief 
en gezond blijven een “hot item” is. Ja, blijven bewegen en daarbij ook 
nieuwe sociale contacten opdoen is belangrijk in onze samenleving en 
deze introductiecursus speelt daarop in.

De introductiecursussen vinden plaats op woensdag 8 , 22 en 29 mei  
van 14.00 tot 16.00 uur en wordt gegeven op het speelterrein van JBV 
Coevorden aan de Nordhornerstraat 25 (naast de tennisvereniging)  in 
Coevorden. De cursus staat open voor iedereen, van jong tot oud en 
het is incl. een kopje koffie of thee. Er zijn geen kosten aan verbonden. 
Boules zijn ook tevens beschikbaar. 

Er is plaats voor 12 personen per cursusdag. Aanmelden kan tot 1 mei 
via de website: www.actiefincoevorden.nl of een mailtje te sturen naar 
info@jbvcoevorden.nl onder vermelding van naam en welke cursusdag.

Meer info via 06 - 51 64 17 50
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Hotel De Vlijt verder als Fletcher Hotel-
Restaurant Kasteel Coevorden 

Kasteel Coevorden en het bijbehorende 
luxe 4-sterren Hotel De Vlijt is begin 
maart overgenomen door Fletcher Hotels 
en zal voortaan verder gaan onder de 
naam Fletcher Hotel-Restaurant Kasteel 
Coevorden. ¨Met deze overname houdt 
Fletcher Hotels de historie van Drenthe 
in ere. Het kasteel uit de elfde eeuw 
(met slotgracht en het graanpakhuis) is 
het enige in Noord Nederland gelegen 
kasteel en bovendien staat het in de 
provincievlag van Drenthe¨, zegt Rob 
Hermans namens Fletcher.

Officiële trouwlocatie
De Vlijt dreigde failliet te gaan. ¨En een 
faillissement van een horecagelegenheid gaat 
mij echt aan het hart. Ontslagen liggen dan 
immers op de loer, net als verloedering van 
het pand en tegenslagen voor leveranciers 
en derden. Ik ben blij dat het ons gelukt is 
om dit hotel en kasteel over te nemen. Een 
Rijksmonument als Kasteel Coevorden moet 
mijns inziens behouden blijven vanwege 
de historische waarde en het toeristisch 
belang ten gunste van ondernemers in de 
stad.¨ De overname van Fletcher kwam 
razendsnel tot stand. Slechts vijf dagen na 
de officiële overname kon de Fletcher vlag 
gehesen worden. En dat zonder sluiting. ¨Er 
is heel hard gewerkt door zeer enthousiaste 
medewerkers van Fletcher. Echt heel knap 

hoe snel deze overname gerealiseerd is¨, zegt 
Hermans. Het hotel telt 24 kamers en er is 
een sfeervol a la carte restaurant, gevestigd 
in het kasteel. In het kasteel vind je acht 
zeer sfeervolle ruimtes die beschikbaar zijn 
voor conferenties, vergaderingen en (trouw)
feesten. Het kasteel geldt bovendien als een 
officiële trouwlocatie. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Evelien Wieling nieuwe directeur van 
Stedelijk Museum Coevorden

Ze is een nieuw gezicht bij het Stedelijk Museum Coevorden: Evelien Wieling uit 
Klazienaveen. Per 1 januari jl. trad ze in die functie nadat ze in augustus vorig jaar 
door het bestuur van het museum voor de rol van interim-directeur werd gevraagd. Ze 
besloot de baan aan te nemen en geniet na drie maanden directeur te zijn enorm van 
het werk dat ze doet.

Jarenlang was er een directeur in de persoon 
van Rik Klaucke, maar hij stopte ermee en 
dus moest het bestuur op zoek naar een 
nieuwe en hoefde daarbij niet lang na te 
denken om Wieling ervoor te vragen. “Die 
kans kon ik uiteraard niet laten liggen en 
ik heb ‘ja’ gezegd toen ze me vroegen als 
interim-directeur. In de tussentijd is er voor 
de functie van directeur een vacature uitgezet 
en besloot ik om op de functie te solliciteren 
en ben ik dat per 1 januari jl. geworden.”

Ervaring
Evelien Wieling beschikt over veel ervaring 
in het museumwezen, want was voordat ze 
naar Coevorden kwam Museummanager 
bij Museum Collectie Brands in Nieuw-
Dordrecht. Voor haar is het prachtig om 
te doen en ook bij het Stedelijk Museum 
Coevorden vond ze al gauw haar weg. 
“Als directeur kan ik de opgedane kennis 

uit mijn studie perfect combineren met de 
werkervaring die ik heb opgedaan. Dat maakt 
het werk ook zo ontzettend leuk; wat ik heb 
geleerd, pas ik toe in de praktijk. Samen met 
een fantastisch team van medewerkers en 
vrijwilligers dragen we zorg voor het reilen en 
zeilen van het museum.”

Uitbreiding
Ze kwam op een mooi moment binnen 
in de organisatie, want staat samen met 
de vele andere erbij betrokkenen aan de 
vooravond van mooie toekomstplannen: Het 
Stedelijk Museum Coevorden heeft namelijk 
plannen tot uitbreiding van het museum. 
“Deze uitbreidingsplannen moeten nog een 
definitieve vorm krijgen, maar als directeur 
zie ik er enorm naar uit om me hier de 
komende jaren mee bezig te houden. Ik vind 
het een eer dat ik hieraan mijn steentje mag 
bijdragen.”

Tentoonstellingen
Dat doet ze ook aan de vele tentoonstellingen 
die er plaatsvinden. Op dit moment is “Adios 
Españoles te zien en inmiddels verlengd tot 
en met zondag 30 juni a.s. Vanaf zaterdag 
6 juli is de tentoonstelling ‘Coevorden in 
stripvorm’ voor het publiek geopend. “In 
deze tentoonstelling verbinden we historische 
objecten aan de tekeningen van Striptekenaar 
des Vaderlands 2021-2023: Herman Roozen.”

Wie het museum eens wil bezoeken kan 
dat doen van dinsdag tot en met zaterdag 
van 09.30 uur tot 17.00 uur. Op zondagen 
is het museum open tussen 12.00 en 17.00 
uur. Het museum is gesloten tijdens Pasen, 
op Koningsdag en Hemelvaartsdag, met 
Pinksteren, tijdens beide kerstdagen en op 
oudejaars- en nieuwjaarsdag. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)
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Jaylee Regtop uit Coevorden las het beste voor in de 
gemeente Coevorden
Wordt ze ook de beste van Drenthe? Regiofinale op 17 april in Assen
Jaylee Regtop is elf jaar 
oud en zit in groep 8 van de 
Willibrordusschool in Coevorden. 
Zoals veel meisjes van haar leeftijd 
houdt ze van paardrijden en dansen 
en leest ze af en toe een boek. Dat 
laatste is niet haar grootste hobby, 
maar ze blonk er wél in uit, want 
werd voorleeskampioene van de 
gemeente Coevorden: een puike 
prestatie van Jaylee die door is naar 
de provinciale finale op 17 april a.s. 
in Assen.

Nooit verwacht
Op woensdag 13 maart was er best wel 
een beetje spanning bij de inwoonster 
van Coevorden, want die dag moest 
het gebeuren: in Sleen vond de 
wedstrijd die dag namelijk plaats, maar 
van spanning had ze later helemaal 
geen last. Het ging zelfs zó goed dat ze 
van de zestien deelnemende leerlingen 
van basisscholen uit de gemeente 
Coevorden de beste was en dat heeft 
ze geweten. Dolblij was ze, want dit 
had ze nooit durven dromen. “Ik had 
nooit verwacht dat ik kampioen van 
mijn klas zou worden, daarna van 
school en nu dus van de gemeente. 
Gelukkig heb ik meegedaan. Het leek 
me namelijk erg leuk, hoewel lezen niet 
mijn grootste hobby is.”

Jury
Voorleeskampioene word je niet 
zomaar, want daar moet je wél wat 
voor doen. De jury let namelijk 
op heel wat zaken: stemgebruik, 
tempowisselingen, of er af en toe het 
publiek wordt ingekeken, of de spre(e)
k(st)er verstaanbaar is, of de nadruk 
op de goede plaats wordt gelegd en 

of het publiek wordt meegevoerd in 
het verhaal. Jaylee deed dat uitstekend 
en zorgde er zo niet alleen voor dat 
zij dolblij was, ook haar ouders waren 
dat en ze zijn natuurlijk erg trots. “We 
hadden dit ook echt niet verwacht. We 
zijn echt heel blij, want het was echt 
een prachtige ervaring voor haar.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Drostengroep Scouting Coevorden is springlevend
In Coevorden doen ze al meer 
dan vier decennia aan scouting. 
Dat doen ze onder de naam 
Drostengroep Scouting Coevorden 
verdeeld over vier speltakken: 
Welpen, Scouts, Explorers en 
Stam. Het ledenaantal is met 
honderdtwintig behoorlijk 
en continuïteit is dan ook 
gewaarborgd.

Erg veel activiteiten
Nooit is dat ook een probleem 
geweest, want altijd was en is er 
aanwas vanuit de jeugd. Dat was 
in 1980 zo en 44 jaar later is dat 
onveranderd. Er vinden altijd 
ontzettend veel activiteiten plaats: 
de wekelijkse opkomsten en de 
jaarlijkse kampen. Annemarie 
Ramaker is groepsbestuurslid van de 
scoutinggroep en beleeft altijd erg veel 
plezier aan al die activiteiten waarvan 
het Noorder Pinksterkamp er een is. 
“Daar leert iedereen echt van alles. 
Onze Welpen leren spelenderwijs de 
Scouts-vaardigheden, zoals samen 
werken in groepen, leren knopen, 
leiderschap en worden klaargestoomd 
voor de Scouts. Ze bouwen wat ze bij 
de Welpen leren en werken samen in 
subgroepen om meer zelfstandigheid 
te krijgen waarbij ze op de kampen 
zelfstandig hun kamp opzetten en 
gedurende het kamp dit draaiende 
houden met hun groep. Alles wordt 
zelf opgebouwd: een keuken, douche, 
toilet en tent. Bij de Explorers doen 
ze alles zelfstandig en daarbij is alleen 
begeleiding. Ze bedenken zelf de 
opkomsten en regelen deze. De Stam 

is de oudste groep met mensen van 
achttien jaar en ouder. Ze zijn meer 
faciliterend naar de rest van de groep, 
ondersteunen bij opkomsten en 
helpen bij activiteiten.” Buiten dit om 
is er nog veel meer, zoals het jaarlijks 
zomerkamp, een startdag na de zomer 
en onder meer een heerlijk kerstdiner.

Te lange wachtlijst
De blokhut staat aan de Ballastweg 
in Coevorden en wordt altijd keurig 
onderhouden en dankzij tal van acties 
kan die worden onderhouden om 
hem in die staat te krijgen zoals men 
wenst. Ramaker is iedereen er dan 

ook heel dankbaar voor dat er altijd 
zo hard wordt meegewerkt om geld 
in het laatje te krijgen. Ze heeft nog 
wél enkele wensen: “We hopen onze 
leidingsteams te kunnen aanvullen en 
dat er meer kinderen kunnen worden 
toegelaten zodat de wachtlijst die er 
nu is minder lang zal zijn. Ook zijn we 
druk bezig vrijwilligers voor bestuurs- 
en faciliterende functies te krijgen. We 
hopen op aanmeldingen, want bij ons 
is het echt mooi: we zijn een heel leuke 
scoutinggroep die voor onze leden 
een leuke ervaring met scouting willen 
geven.”  (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

het groepsbestuur met v.l.n.r. Hilliene Koops (voorzitter), Milou Wessel (secretaris) en 
Annemarie Ramaker (penningmeester)

Niels Schepers uit Coevorden 
is veelzijdig bestuurslid van 
CVV Germanicus

Niels Schepers uit Coevorden is een ‘echte Germanicus-
man’ en is daarom ook al jaren lid van de voetbalvereniging. 
Hij voetbalt er al jaren, maakte er vele vrienden en is er dus 
heel gelukkig. Sinds vorig jaar maakt hij deel uit van het 
hoofdbestuur van de vereniging en is hij een van de mensen 
die bijna elke dag op het sportcomplex is te vinden.

Hoe vaak hij de weg er naartoe heeft 
gereden en gelopen weet hij niet, 
maar ontelbaar vaak. Een kind van de 
club en met een geel-zwart hart. Hij 
doet er heel veel, want de club is echt 
‘zijn club’ en dus is hij er vaak als een 
van de eersten. Maar wat doet een 
bestuurslid als Schepers dan allemaal? 
Veel, maar niet te veel als het aan de 
Coevordenaar ligt. “Ik heb er heel veel 
lol in en ben verantwoordelijk voor de 

accommodaties en velden. Dat is een 
heel breed pakket. Verder ben ik actief 
als speler en leider bij het derde elftal 
en speler van het 7 tegen 7-team, zeg 
maar de 35+-ers op vrijdagavond. Ook 
bij de jeugd ben ik betrokken, want 
ben trainer en leider van het MO17-1-
team, de meiden van FC Coevorden.”

Naast dit sportieve deel is er natuurlijk 
ook een bestuurlijk deel en moet er 

ook regelmatig worden vergaderd. 
Ook dát is iets dat Schepers graag doet 
en na afloop zitten ze dan nog even 
gezellig na. Iets dat hij ook doet na de 
wedstrijden waarbij hij zelf actief is. 
En op zondagmiddag is hij uiteraard 
bij Germanicus 1. Maar waar is Niels 
Schepers niet? (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)
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AGR in Schoonebeek: gratis puin storten voor particulieren
‘Wij willen de mensen graag helpen; het leven is al duur genoeg’
Het leest als een jongensboek. Dertig 
jaar geleden begon Robert Bakker 
Gabinova, specialist op het gebied van 
schanskorven. In de vaart der volkeren 
stuwde hij het bedrijf op naar grote 
hoogte. Daarnaast runt Bakker ook 
AGR. Behalve ondernemer is Bakker ook 
iemand die graag andere mensen helpt. 
Zo biedt hij particulieren de mogelijkheid 
aan om de komende maanden gratis puin 
te storten bij AGR. 

Enkelassige en tandemassige aanhangers
‘Het is natuurlijk geen geheim dat de kosten 
voor levensonderhoud de afgelopen jaren 
steeds hoger zijn geworden’, zegt Bakker. 
‘Denk maar aan de huurprijzen en de 
dagelijkse boodschappen; alles lijkt duurder te 
worden. Wij willen particulieren graag helpen, 
bijvoorbeeld met het storten van puin. Dat 
kan bij ons de komende maanden namelijk 
gratis’, zegt Bakker. AGR, een bedrijf dat 
gespecialiseerd is in het verwerken van 
puinafval, biedt de komende maanden gratis 
storten aan voor enkelassige of tandemassige 
aanhangers. Dit betekent dat klanten die 
hun bouwafval bij AGR willen storten - in 
de maanden april, mei en juni – geen kosten 
zullen hebben voor het gebruik van een 
enkelasser of tandemasser. ‘Dit is goed 
nieuws voor mensen die aan het bouwen 
of renoveren zijn en hun afval op een 
professionele en milieuvriendelijke manier 
willen afvoeren’, zegt Bakker terecht.

Ook goed nieuws voor het milieu
Het feit dat AGR deze dienst gratis aanbiedt, 
is niet alleen goed nieuws voor klanten, maar 
zeker ook voor het milieu. ‘Door bouwafval 
op de juiste manier te verwerken, wordt 
voorkomen dat dit afval op stortplaatsen 
belandt, waar het kan bijdragen aan vervuiling 
en schade aan het milieu. AGR zorgt ervoor 

dat het afval op een veilige en verantwoorde 
manier wordt verwerkt en dat de materialen 
waar mogelijk worden gerecycled.’ De gratis 
dienstverlening van AGR is niet alleen goed 
nieuws voor klanten en het milieu, maar ook 
voor het bedrijf zelf. Door klanten een gratis 
service aan te bieden, vergroot AGR zijn 
klantenbestand en reputatie in de markt. 

Klanten die tevreden zijn met de service 
die zij ontvangen, zullen eerder terugkeren 
en anderen aanbevelen om ook gebruik te 
maken van de diensten van AGR. ‘Het werkt 
inderdaad twee kanten op. En als de mensen 
hier toch zijn, kunnen ze meteen zien wat 

we bij Gabinova allemaal voor moois aan 
kunnen bieden’, legt Bakker uit. 

Eerlijk en transparant prijsbeleid
Belangrijk; gratis storten bij AGR geldt alleen 
voor enkelassige of tandemassige aanhangers. 
Klanten die gebruik willen maken van grotere 
voertuigen zoals vrachtwagens, moeten nog 
steeds betalen voor het storten van hun 
afval. Dit betekent echter niet dat de kosten 
buitensporig zijn. AGR biedt concurrerende 
prijzen voor al zijn diensten en staat bekend 
om zijn eerlijke en transparante prijsbeleid. 
Kortom, het gratis storten van enkelassige 
en tandemassige aanhangers bij AGR is 

goed nieuws voor klanten en het milieu. 
‘Het is een geweldige manier om bouwafval 
op een professionele en verantwoorde 
manier af te voeren, zonder extra kosten te 
hoeven maken. Maak gebruik van de gratis 
dienstverlening in de maanden april, mei en 
juni en ontdek zelf het gemak om puinafval 
af te voeren naar de Klaverakker 6 in 
Schoonebeek.’

AGR (en ook Gabinova) is gevestigd aan de 
Klaverakker 6 in Schoonebeek. Telefoon: 
0524-534866. Zie ook de website www.
gabinova.nl. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)
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Bestel uw glaswand of kozijn voor de overkapping of 
blokhut nu eenvoudig op www.uwglasvoorbuiten.nl
Door Miranda Wolters
Steeds meer mensen kiezen voor het vergroten van hun 
woon- of leefruimte met een overkapping of blokhut in 
de tuin. De overkapping of blokhut zorgt ervoor dat u een 
nog groter deel van het jaar van het buitenleven kunt 
genieten en wanneer u deze voorziet van glas dan kunt u 
er zelfs het hele jaar door comfortabel vertoeven. 

Voor degene die al een overkapping of blokhut in de tuin 
hebben óf voor degene die er één zelf gaan bouwen is er 
nu de webshop van Dé Blokhutproducent in Emmen waarin 
u alle materialen vindt waarmee u de blokhut of overkap-
ping op een mooie manier (flexibel) kunt afsluiten. In de 
webshop, die te vinden is onder www.uwglasvoorbuiten.
nl, maakt u kennis met het ruime assortiment glazen 
schuifwanden en vaste steellook kozijnen met landelijke 
roedeverdeling. Ook houten deuren en draai-kiep ramen 
worden in de shop aangeboden en alles wat daarbij hoort. 
Met een glazen (schuif)wand kunt u bijvoorbeeld één of 
meerdere zijden van uw overkapping afsluiten en door het 
gebruik van glas blijft het zicht naar buiten en het licht dat 
naar binnen valt fijn behouden. Schijnt de zon, dan schuift 
u de wand open en wanneer het wat kouder is of regent 
dan sluit u de wand zodat het binnen heerlijk comfortabel 
is. Bevindt de overkapping die u met de wand afsluit zich 
direct aan uw woning? Dan heeft het afsluiten van de over-
kapping ook nog een isolerende werking. Het blijft langer 
warm in de overkapping en de verwarming in de woning 
hoeft daardoor minder snel aan. Voor wat betreft het glas 
kunt u kiezen voor zowel helder glas als rookglas. Voordeel 
van rookglas is dat het voor wat meer privacy zorgt door 
zijn donkere kleur maar fijn is ook dat het zonlicht filtert. 
Zeker wanneer uw overkapping op het zuiden gericht is, 
kan dit heel prettig zijn.

De railsystemen van de glazen schuifwanden zijn verkrijg-
baar in crémewit, antraciet en zwart en qua afmetingen is 

het zo dat de railsystemen volledig op maat aangeleverd 
worden. Er zijn veel verschillende glasmaten, dus het pak-
ket wordt echt op maat samengesteld. Bouwt u zelf een 
blokhut of overkapping van hout, kunt u de benodigde 
ramen en deuren ook eenvoudig bestellen in de webshop. 
De deuren zijn in diverse uitvoeringen en maten leverbaar 
en de deuren en kozijnen kunnen in maar liefst 7 stan-
daard kleuren worden behandeld voor levering. Creëer een 
landelijke of stoere uitstraling van uw overkapping met 
één van de mooie systemen van uwglasvoorbuiten.nl. 

“We willen met deze webshop een extra service leveren 
aan klanten die zelf hun blokhut of overkapping bouwen 
of hun bestaande willen upgraden door het plaatsen van 

wanden. De systemen zijn eenvoudig online te bestellen 
en worden, doordat vrijwel alles uit voorraad leverbaar is, 
snel thuis geleverd”, legt Rosalien Kuhl uit, samen met haar 
man Erik verkoopt zij al sinds 2009 blokhutten en overkap-
pingen, garages én wanden. “Wil men vooraf nog graag 
advies van ons dan kan dat natuurlijk en vanzelfsprekend 
is men ook altijd van harte welkom in de showroom van Dé 
Blokhutproducent aan de Oosterbracht in Emmen om wat 
inspiratie op te doen.”

www.uwglasvoorbuiten.nl
www.deblokhutproducent.nl
Oosterbracht 6  | Emmen  
Tel: 0591 - 64 12 73
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Met veel aandacht voor het populaire Pickleball 
Tennisvereniging De Havezathe in 
Oosterhesselen organiseert open dag

Ieder jaar organiseert de Oosterhesseler tennisvereniging De Havezathe een open dag 
voor inwoners van het dorp en uit de nabije omgeving. Puur om te laten zien hoe het 
er bij de vereniging aan toe gaat, hoe het eruitziet, maar ook in de hoop nieuwe leden 
te kunnen krijgen. Dit jaar vindt de open dag op zondag 7 april a.s. plaats.

Verenigde Staten
De poorten openen dan om 13.00 uur en 
iedereen is dan van harte welkom om er eens 
rond te neuzen. De dag is ook voor eigen 
leden die dan veelvuldig aanwezig zijn om 
de mensen die er onbekend zijn wegwijs 
te maken. Wegwijs maken in de nieuwe 
tennisvorm Pickleball is zeker nodig, want 
de sport is bij velen nog onbekend. Het is de 
snelst groeiende racketsport in ons land en 
overgewaaid vanuit de Verenigde Staten waar 
het zeer populair is en op alle niveaus wordt 
gespeeld.

Acht keer op zondagmiddag
Omdat het bestuur van De Havezathe van 
mening is dat deze vorm van tennis ook 
in Coevorden en omgeving zou kunnen 
gaan leven, besloot men buiten de open 
dag om acht zondagmiddagen voor het 
Pickleball te reserveren zodat men er kennis 
mee kan maken en eraan kan proeven. De 
middagen vinden in sporthal De Goorn 

in Oosterhesselen plaats. Voorzitter Jaap 
Woudenberg: “Er is begeleiding van een 
professionele trainer voor speluitleg en 
instructies en alle materialen worden 
beschikbaar gesteld. Pickleball wordt 
gespeeld op een veld ter grootte van een 
badmintonveld. Het is een tactisch spelletje 
met een licht racket en een bal met gaten. Het 
is anders dan tennis en padel en gemakkelijker 
te leren voor jong en oud.”

Gratis
Wie meer informatie over Pickleball wil kan 
op de website www.dehavezathe.nl en op 
www.pickleball.nl kijken. “Probeer het uit 
op de open dag van TV De Havezathe en 
als het bevalt, meld u dan aan voor onze 
Pickleballdagen dit jaar. De data vindt u op de 
activiteitenagenda op de website en deelname 
is geheel gratis. Graag zien we u eerst op onze 
open dag. Tot dan!” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

het bestuur met v.l.n.r. Jaap Woudenberg, Felice Prent, Ynt Heida en Tjeerd Vrind

Stichting Duofietsen gemeente 
Coevorden won de Sportparel van 
Drenthe

Duofietsen is een ideale uitkomst voor mensen die niet meer alleen kunnen fietsen en 
dus ontstond dertien jaar geleden Stichting Duofietsen gemeente Coevorden dat een 
heel groot gebied bestrijkt, namelijk een groot deel van de gemeente en zelfs erbuiten. 
Er zijn ontzettend veel mensen die aan duofietsen doen en dankzij de inzet van de 
bij de stichting aangesloten mensen is dit allemaal mogelijk gemaakt. Het bleef niet 
onopgemerkt, want tijdens het Sportgala Drenthe op maandag 4 maart jl. ontving de 
stichting de waardering ‘Sportparel van Drenthe’. Een jaar lang mag men deze naam 
dragen: een grote eer.

Feddie Zomers is een van de mensen die bij 
de stichting is betrokken en is ontzettend blij 
met de waardering, maar ook trots op wat is 
bereikt. “Dit is echt een prachtige waardering 
en we zijn dan ook erg dankbaar. Met elkaar 
hebben we ervoor gezorgd dat de mensen die 
niet meer alleen kunnen fietsen dat nu wél 
kunnen en dat is natuurlijk heel goed.”

De stichting is in Sleen, Dalen, 
Oosterhesselen, Aalden en Schoonebeek in 
de gemeente Emmen actief en er zijn twaalf 
duofietsen. Ontzettend veel vrijwilligers 
zetten zich er met grote regelmaat voor in 
en dat is ook nodig, want alleen meefietsen 

is niet het enige dat geldt, want er komt veel 
meer bij kijken om het duofietsen in goede 
orde te kunnen laten plaatsvinden: veel 
organiseren, plannen en overleggen om dat 
ene doel te bereiken om de medemens blij te 
maken.

Voordat de stichting Sportparel van Drenthe 
werd, sleepte men de titel Sportparel van 
Coevorden in de wacht. Het werd meteen 
gewaardeerd in de vorm van bloemen en 
mooie woorden en dat gold ook nadat men 
in Assen de Sportparel van Drenthe won. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)




